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Miejscy radni przyjęli stanowisko w sprawie
obwodnicy zachodniej
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M?awscy radni podczas marcowej sesji jednog?o?nie przyj?li stanowisko w sprawie wspó?dzia?ania
pomi?dzy Województwem Mazowieckim a Miastem M?awa w ramach zadania pn. „Budowa zachodniej
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obwodnicy M?awy – odcinek mi?dzy ulic? Gdy?sk? a nowo projektowan? drog? krajow? S7”. Jest ono
owocem przed?u?aj?cego si? oczekiwania m?awian na realizacj? inwestycji, o której mówi si? ju? od
kilkunastu lat.

„Zgodnie z §18 ust.4 pkt 2 Statutu Miasta M?awa, Rada Miasta M?awa wyra?a swoje zaniepokojenie w
zwi?zku z opó?nieniami w realizacji zadania pn. „Budowa zachodniej obwodnicy M?awy – odcinek
mi?dzy ulic? Gdy?sk? a nowo projektowan? drog? krajow? S7” i wnosi o podj?cie dzia?a? i
wprowadzenie procedur dotycz?cych realizacji ww. zadania maj?cych na celu doprowadzenie do jak
najszybszego rozpocz?cia prac budowlanych i zako?czenia inwestycji. Powy?sze stanowisko wyra?a
dba?o?? Rady Miasta M?awa o ogólnie poj?ty interes Miasta M?awa, rozwój miasta, jego mieszka?ców i
przedsi?biorstw” – czytamy w przyj?tym na sesji 14 marca 2020 r. stanowisku, które postanowiono
przekaza? Marsza?kowi Województwa Mazowieckiego.

Jak przypomina? wcze?niej tego dnia Burmistrz Miasta M?awa S?awomir Kowalewski, do
przeprowadzenia tej inwestycji zobowi?za? si? Sejmik Województwa Mazowieckiego, natomiast zamys?
utworzenia obwodnicy powsta? ju? w 2003 r. Wówczas podpisano umow? o uszczegó?owienie studium
zachodniej obwodnicy miasta M?awa. W listopadzie 2006 r. przekazano je do departamentu
nieruchomo?ci urz?du marsza?kowskiego. 30 czerwca 2008 r. Rada Miasta M?awa podj??a uchwa?? w
sprawie porozumienia na wspóln? realizacj? budowy obwodnicy zachodniej M?awy w latach 2008-2012.
– Termin jest dawno nieaktualny – zaznaczy? burmistrz. Jak doda?, lista post?powa? prowadzonych
przez Miasto M?awa w sprawie tego przedsi?wzi?cia zajmuje cztery strony formatu A4.

Pod koniec zesz?ego roku Mazowiecki Zarz?d Dróg Wojewódzkich w Warszawie poinformowa?
burmistrza, ?e wykonawca dokumentacji projektowej obwodnicy zachodniej M?awy – firma Mosty
Katowice sp. z o.o. – planowa?a w czwartym kwartale 2019 r. z?o?y? wniosek o wydanie decyzji o
?rodowiskowych uwarunkowaniach dla tej inwestycji. Przewidywany termin uzyskania tej decyzji
okre?lono na trzeci kwarta? 2020 r., cho? termin wykonania dokumentacji projektowej up?yn?? 2 marca
2020 r. – Dokumentacja jest wi?c realizowana ze znacznym opó?nieniem – konkludowa? S?awomir
Kowalewski. Jak doda?, zgodnie z informacjami przekazanymi w pa?dzierniku przez Mosty Katowice,
planowany termin zako?czenia umowy wraz z uzyskaniem niezb?dnych decyzji administracyjnych to
drugi kwarta? 2021 r. – Mówimy o dokumentacji projektowej, a do realizacji d?uga droga – podkre?la?.

W pi?tek 6 marca do M?awy przyjecha? Wicemarsza?ek Województwa Mazowieckiego Wies?aw
Raboszuk, który równie? zainteresowa? si? tematem obwodnicy. – Swoje poirytowanie i frustracj?
[przed?u?aj?cym si? terminem wykonania inwestycji – przyp. KN] wyrazi?y najwi?ksze firmy dzia?aj?ce
w naszym mie?cie, na pó?nocnym Mazowszu. To firmy korea?skie wraz z LG – wskazywa? podczas
sesji 14 marca burmistrz. Z przedstawicielem Stowarzyszenia Pracodawców Korea?skich w M?awie
spotka? si?, by porozmawia? na ten temat, odwiedzaj?cy nasze miasto wicemarsza?ek. Po spotkaniu
wystosowa?y one do Marsza?ka Województwa Mazowieckiego Adama Struzika komplet pism
opisuj?cych ca?? sytuacj? i wyra?aj?cych oczekiwanie szybkiej realizacji inwestycji. Pisma te zosta?y
przekazane do wiadomo?ci burmistrza i Przewodnicz?cego Rady Miasta M?awa Lecha Prejsa. – Ta
korespondencja, która trafi?a do Sejmiku Województwa Mazowieckiego, jest efektem rozmowy
przedstawiciela firm korea?skich z wicemarsza?kiem, panem Wies?awem Raboszukiem, […] który sam
mnie prosi? o to, ?eby przyjecha? do M?awy i ?eby porozmawia? o problemach na terenie naszego
miasta i powiatu m?awskiego. To jest bardzo cenne. I to jest dla nas nadzieja, ?e mo?e przy tej
wspó?pracy i takiej postawie pana marsza?ka mo?e co? si? uda wi?cej za?atwi? dla M?awy – mówi? 14
marca S?awomir Kowalewski. – To jest ta jaskó?ka, która jeszcze wiosny nie czyni, ale my?l?, ?e
zach?ca nas do tego, ?eby my?le? pozytywnie, ale g?ównie […] dzia?a? na rzecz tego, ?eby zachodnia
obwodnica miasta M?awa powsta?a – doda? burmistrz.

Podczas marcowej sesji radni podj?li uchwa?? w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla
Województwa Mazowieckiego w 2020 r. Wynosi ona 150 000 z? i ma by? przeznaczona w formie dotacji



celowej na realizacj? zadania inwestycyjnego pod nazw? „budowa zachodniej obwodnicy M?awy –
odcinek mi?dzy ul. Gdy?sk? a nowo projektowan? drog? krajow? S7”. Ma ona pomóc w trwaj?cym
obecnie przygotowywaniu dokumentacji projektowej obwodnicy.
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